
Živa aktivnost čebelarjev
Knjevna skupnost Galjevica je odstopila zapuščeno

zgndbo bivšeg« podjetja »Orbital« čebelarski družiiii
Barje. S tem dejaojem žeK KS Galjevka poživiti dnižbe-
DO dejavnost na svojem področju. Zgradba ni v najbolj-
šem stanju. Močno jo je načel zob časa. Med čebelarji so
Ijudjc z različnimi poklici in bogato ročno spretnostjo.
Njim ne bo težko stavbo ponovno obnoviti. Težje bo
zbrati finaačna sredstva, ki jih takšda obnova zahteva.

Obnovjjena zgradba bo velika poživitev za ožjo in širšo
sosesko. Cebelarji imajo namen v tej zgradbi organizirati
svoj izobraževalni center s stalno razstavo čebelarskih
rekvizitov preteklega in novejšega izvora. Obnovljeni
prostori bodo imeli 32 kvadratnih metrov veliko preda-
valnico, ki bo služila rednim predavanjem, filmskim in
dia projekcijam in praktičnim dcmonstracijam. Smo v
času intenzivnega dela za omejitev nevamih čebeljih
bolezni - varoje, nosema in gnilobe čebelje zalege.

Občinska čebelarska zveza občine ima na skrbi 7 čebe-
larskih družin. Vse družine so razdrobljene, brez lastnih
prostorov. Skupne akdje v enem centm bodo vsem
dobrodošle. Občinski korrute za kmetijstvo je že do sedaj
skušal reševati čebelarske probleme po najboljših močeh.
S svojimi sredstvi je celo nastavil posebnega strokovnjaka
veterinarja. Njegova dejavnost se že občuti v čebelarskih
vrstah. Kot prvo je aktiviral vse tebelarske preglednike,
ki bodo morali biti aktivnejši v svojih okoljih. Zanimivo
je. da ima čebelarska družina Baije, od svojega članstva
kar 10 odstotkov izprašanih preglednikov. Njihove aktiv-
nosti do danes ni bilo posebno občutiti. Zbranim v
izobraževalnem centru bo veliko lažje posredovati svoje
znanje zainlcrcsiranim čebelarjem.

Tudi delo kmetijskega komiteja za kmetijstvo bo
uspešnejše, če bodo čebelarji sami aktivnejši. K temu bo
veliko pripomogel izobraževalni center barjanskih čebe-
larjev.

Zanimivo je tudi zadnje pismo medobčinske gospodar-
ske zbornice, v katerem se priznava, da je celotna družba
do danes čebelarstvu posvečala premalo pozornosti, z
ozirom na izredno važnost prehrambenih in zdravstvenih
čebelarskih pridelkov. Za izboljšanje tega stanja je izde-
lala podroben program dela za bližnjo prihodnost. To je
toliko važnejše, kcr je znano, da brez čebel ne more biti
razvitega kmetijstva. Razvito čebelarstvo, daje čebelarju
10 odstotkov koristi v obliki čebelarskih pridelkov in kar
90 odstotkov koristi z oprašitvijo rastlin, ki so potrebne
za prehrano naših ljudi.

Tako krajevna skupnost Galjevica kot tudi večina vi-
ških KS so na kmetijskem področju. Občani, ki domujejo
v strnjenem naselju, so v večini vrtičkatji. V izobraževal-
nem centru Baijanskih čebelarjev bo lažje vsem tem
obianom posrcdovati vse potrebne informacije o gojitvi
medovitih in prehrambenih rastlin, pa naj bodo te gospo-
darskega ali estetskega značaja. Vse koristijo razvoju
naše družbe.

Skrb za čebelarski naraščaj je skoraj v celoti prepuSče-
na aktivnosti posmeznikov v šolah. Naš mladinski krožek
se razvija samo toliko, kolikor so pedagogi osnovne šole
Oskar Kovačič samoiniciativni. Ne moremo se pritožiti,
saj so prav dobri. Z novim izobraževalnim centrom pa bo
njihovo delo prav gotovo še živahnejše.

Izgledi za poživitev čebelarske dejavnosti so z novim
centrom prav gotovo spodbujajoči. Barjanski čebelarji so
resno prijeli za delo. Koristi bodo vsestranske.

Živahnejše bo delo v sosednjih čebelarskih dnižinah,
sosednjih krajevnih skupnostih in uspešnejše bo delo
občinskih institucij, pa tudi veterinarskega zavoda Krim.
Zato pričakujemo barjanski čebelarji v svojem prizadeva-
nju vsestransko pomoč. Aktivnost je živahna, upamo da
tudi pomoč ne bo izostala.
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